
中国
CHINA

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

Kunming / Shilin / Dali /
Shaxi Ancient Town / Lijiang /

 Zhangdian [Shangri-La]

昆明/石林/大理/
沙溪古镇/丽江/
中甸[香格里拉]

8天DAYS 7晚NIGHTS

Tour Code:
G1.9_KDLZ-2

"Little Potala Palace" 【Songzanlin Monastery】
被誉为“小布达拉宫”【松赞林寺】

Experience the [China Speed Train]
体验【乘搭高铁】

去有风的地方~拍摄地点 【喜洲古镇，沙溪古镇】
[Meet Yourself] – movie shooting location  [Xizhou Ancient Town, Shaxi Ancient Town]

Tiger Leaping Gorge
虎跳峡

Impression Lijiang Performance
印象丽江表演

玉龙雪山大索道
The higest Altitude Tourist’s Cable Car

精粹程行
H I G H L I G H T

Lijiang Campfire + Fine Cuisine
丽江篝火打跳＋精品土菜

Mushroom Hotpot
昆明菌火锅
Tibetan Butter Tea
藏家酥油茶

Dali Flavor Shaguoyu
大理砂锅鱼风味

Flower feast
鲜花宴
Yiliang Roast Duck
宜良烤鸭

特选 食膳
Special Cuisine



Tour Code: G1.9_KDLZ-2

配合项目：大索道+环保车+蓝月谷（含电瓶车)+ 喜州古镇

8天7晚8天7晚

去有风的地方【云南】去有风的地方【云南】
昆明/石林/大理/沙溪古镇/丽江/中甸[香格里拉]昆明/石林/大理/沙溪古镇/丽江/中甸[香格里拉]

（机上用餐/晚）1 吉隆坡 昆明 石林

（早/午/-）8 昆明 吉隆坡

集合于吉隆坡机场,飞往昆明。抵达后，送往石林享用晚餐及入住酒店。

2 石林 昆明 （早/午/-）

3 昆明 中甸 [香格里拉] （早/午/晚）

4 中甸 [香格里拉] 丽江 （早/午/晚）

5 丽江 （早/午/晚）

6 丽江 沙溪古镇 大理 （早/午/晚）

7 大理 昆明 （早/午/晚）

松赞林寺 (含环保车) 外型犹如一座古堡， 被誉为“小布达拉宫”。

独克宗古城 具有1300多年历史的古城，香格里拉最大的藏 民群居性建筑，处处都有超过 半世纪的老屋。
龟山公园 又名“月光古城””藏语意为白色石头城。在这里还可以参观获颁吉尼斯记录的【世界上最大的转经筒】。

虎跳峡（不含上下扶梯） 世界上落差最大的峡谷，水势汹涌奇险雄壮。

白水河 + 蓝月谷 
(含电瓶车)

玉龙雪山上冰雪溶化后经岩石渗透的泉水，冰冷刺骨，清澈明净，白水河的河床白石白沙像一束缓缓移动的白云。
【配合项目】：大索道+环保车+蓝月谷（含电瓶车）

甘海子 称为“天然高山牧场”，是欣赏玉龙雪山的最佳位置之一。

沙溪古镇 古戏台、寺登街、玉津桥 古戏台【网红打卡】；《去有风的地方》电影拍摄地点。

大理古城（洋人街）
（不含电瓶车）

大理古城是大理风景区的“三大古城”（古城，古塔，古碑）之一。

【赠送】《印象·丽江》 实景歌舞表演张艺谋的精心之作，以玉龙雪山主峰为天然背景创作、一场几百人同台演出的大型歌舞剧。

注：如遇剧场维修或天气等不可抗拒原因而停演，将更换其他同级演出。

玉龙雪山 (大索道) 是欧亚大陆唯独最低最南的一座有现代冰川的分布的雪山。
注：如大索道遇天气或其它因素影响，将以云杉坪替代。

石林风景区
(含电瓶车)

整个景区由密集的石峰组成，有如一片石盆地。这里的石林直立突兀，线条顺畅，并呈淡淡的青灰色，最高大的独立岩柱高度超
过40米。

纳帕海（不含骑马） 自然保护区周边也坐落着诸多美景佳地，巍峨壮阔的辛雅拉雪山就在一旁矗立着，而这里的草原更是辽阔无际，仿佛与群山c湖泊
连成了一体，颇显壮观。

丽江古城和四方街 丽江古城又名“大研古镇”，世界文化遗产，国家5A级旅游景区， 全国文明风景旅游区示范点。与同为第二批国家历史文化名城的
四川阆中、山西平遥、安徽歙县并称为“保存最为完好的四大古城”。是中国仅有的以整座古城申报世界文化遗产获得成功的两座古
县城之一 (另 一座为山西平遥古城)。

景星花街 昆明市中心新开的【网红市集】

昆明南屏步行街 “有一种叫云南的生活”【网红打卡】

昆明老街 【网红打卡-对月楼】

体验【乘搭高铁】往中甸 [香格里拉] (约4.5-5 小时) 你可以尽情享受旅途中的美景。
注：列车车票需根据情况调整。或安排【昆明往丽江 (约3.5 小时)】

喜州古镇+白族民居+三道茶+歌舞【配合项目】

备注：花期受气候和当地农种植的当季作物影响大，以上行程花期及季节限定打卡部
分以以往经验为参考，具体观赏效果以当年具体情况而定，请悉知。

*季节限定安排（视天气而定）: 3月赏油菜花 
6-9月赏稻田风光

大观楼

备注：花期受气候和当地农种植的当季作物影响大，以上行程花期及季节限定打卡部
分以以往经验为参考，具体观赏效果以当年具体情况而定，请悉知。

季节限定【赠送】 9-10月 ：金秋菊展        

送往机场，返回温馨的家园。
体验普洱茶泡制过程 + 品尝云南在地普洱茶

中国版【圣托里尼】理想邦，在洱海边享受品尝精美下午茶

季节限定【赠送】 2月底-3月底 ：“三千亩樱花谷花海”
季节限定【赠送】 4月中-5月中“赏独有蓝花楹”
季节限定【赠送】 10月底-11月底“云南枫叶季”- 黑龙潭公园

备注：花期受气候和当地农种植的当季作物影响大，以上行程花期及季节限定打卡部
分以以往经验为参考，具体观赏效果以当年具体情况而定，请悉知。

603-8060 1199



Tour Code: G1.9_KDLZ-2

8 DAYS 7 NIGHTS

YUNNAN
Kunming / Shilin / Dali / Shaxi Ancient Town  / Lijiang
 /Zhangdian [Shangri-La]

(MOB/D)1 Kuala Lumpur Kunming Stone Forest 

(B/L/-)8 Kunming Kuala Lumpur
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���������������� the largest Tibetan Monastery (Lama Temple) at Yunnan Province

������������ was established in the reign of Emperor Kangxi.
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�� one of the longest, deepest and narrowest gorges in the world

������������������ Ancient Stage , Sideng Street ,Yujin Bridge [Internet Top Rated] ; [Meet Yourself] – movie shooting location.
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is one of the ‘Three Ancients’ (Ancient Cities, Ancient Pagodas and Ancient Steles) of the Dali Scenic Spot

�������� Also known as ‘Natural Alpine Farm’. Which is surrounded by the mountains and is one of the best location to enjoy the 
view of Yu Long Snow Mountain Glacier Park. 

���������������������������� enjoy afternoon Tea and enjoy the scenery of Erhai Lake.
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consist of dense stone, like a stone basin. The stone forest is erect and abrupt and smooth with light bluish-gray color 
and the largest stones is more than 40 meters.

���������������������������������������������������������������������������������������
���������������������������������������������������������
�����������������������������������������������������
�������

Remark: The Blossom season and duration mentioned in the itinerary is 
an estimate based on general reference.  Flower season is subject 
various factors, including temperature and weather condition each of 
every year.

�������� You will see the white snow piled up on the strange peaks and mountains here, and many rivers such as the winding 
Naqu River and Naizi River are slowly pouring into the mighty Napa Sea. The ancient city of Lijiang was listed as a 
world cultural heritage by UNESCO in 1997 .
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which is perfectly adapted to the uneven topography of this key commercial and strategic site, has retained a historic 
townscape of high quality and authenticity. Its architecture is noteworthy for the blending of elements from several 
cultures that have come together over many centuries. Lijiang also possesses an ancient water-supply system of great 
complexity and ingenuity that still functions effectively today.

 �����
���������� a 1300-year -old Tibetan town located in Shangri-La of Yunnan Province, is the biggest wellpreserved ancient town 
inhabited with Tibetans.
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It is one of the lowest latitude Eurasia distributions of snow-capped mountains in the world. 
※If cable car not operating due to unforseen weather condition, will be replace by Yunshanping. 

Remark: The Blossom season and duration mentioned in the itinerary is an estimate based on general 
reference.  Flower season is subject various factors, including temperature and weather condition 
each of every year.
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Remark: The Blossom season and duration mentioned in the itinerary is an estimate based on general reference.  Flower season is subject various 
factors, including temperature and weather condition each of every year.
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It is a magnificent outdoor singing and dancing performance demonstrating the tradition and lifestyle of the local ethnic 
people. Directed by Hollywood movie director Zhang Yi Mou.
※In case of uncontrollable weather condition or unforeseen Circumstances causing show to cancel, it will be replaced to other show. ※
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The rock penetrated spring water of White Water Terrace comes from the melted water of Yulong snow-capped 
mountain, which is icy, clear, bright and clean. The motion of snowy sands and stones of the riverbed are alike the 
clouds in the sky. ������������������ 
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Note: Subject to change according Train Ticket arrangement. Or arrangement [Kunming – Lijiang 3.5hrs]

4 Yuanyang Terrace Field Mile (B/L/D)

5 Lijiang (B/L/D)

2 Stone Forest Kunming (B/L/-)

3 Kunming Zhangdian [Shangri-La] (B/L/D)

6 Lijiang Shaxi Ancient Town Dali (B/L/D)

7 Dali Kunming (B/L/D)

Compulsory Item : White Water Terrace + Blue Moon Valley (Includes Electrical Car) + Xizhou Ancient Town

603-8060 1199



1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所
变动，本社将另行个别通知。

2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级

分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力

，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary ststed in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking 
shall be advised accordingly.

2. The sequence of otonerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour bues are arranged based on group size. Every pasenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it 

shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the 

indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type nad category allocated shall depend on the hotel’s room availability and arrangement, and is not predetermined by the 

Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour 

members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to 

rearrange, change or abandon the tr itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
12. An international passport r other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to 

country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

DEPARTURE DATE

TERMS & CONDITION

NOTES 中国CHINA

VISA FEE
签证费

TRAVEL INSURANCE
旅游保险

DEPARTURE DATE
出发日期

TOUR FARE
团费

AIRLINE
所用航空

REMARKS
备注

603-8060 1199

附带条约


